
Notatka ze spotkania z radą sołecką z dn. 02.11.2017r. 

 

Spotkanie odbyło się na prośbę mieszkańców zaniepokojonych tym co się dzieje w temacie 

zakupu budynku pod Centrum Kultury . Poproszono nas aby jeszcze w tej sprawie 

interweniować  u Burmistrza i Rady Gminy. Padły pytania czy przyszła odpowiedz na zadane 

pytania z zebrania wiejskiego. Poinformowali nas, że jeżeli my nic z tym nie zrobimy to sami 

podejmą różnego rodzaju akcje. Ustalono, że zostanie wysłana do burmistrza i Rady Gminy 

petycja. 

W dalszej części spotkania dyskutowano na temat procedowanego MPZP pytając m.in o to 

czy są już rozpatrzone uwagi. 
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